
Kodeljevo: uspešno minulo delo
Za nami je plodno in razgibano leto 1974 in zakoračili

smo v novo leto 1975, ki bo po vsem sodeč vsaj tako ži-
vahno in pomembno pri uresničevanju vsega tistega, kar je
bilo organizirano v družbenopolitičnem življenju prejšnjega
leta na osnovi nove ustave SFRJ in SRS.

Uresničevanje novo ustave in na-
daljnje uvcljavljanjc samoupravljanja
s splošnimi volitvami dclcgatov de-
K-gacij za zbor krajcvnih skupnosti
in splošnimi volitvami delegatov
splo.šnc delegacije samoupravnih in-
tcresnih skupnosti, so bile osrcdnje
rploge, ki smo jili uspcšno opravili v
lanskem lctu. Pn tem jc zolo učin-
kovito vlogo odigral koordinarijski
odbor, ki jo bil sestavljen iz prcd-
stavnikov družbenopoljtienih orga-
nizucij in svcta krajevnc skupnosti.

V prcd kandidacijskein in kamli-
dacijskcm obdobju pa tudi kasncjc
sc je pokazala kot zdo uspcšna tudi
reorganizaajska OOZK Kodcljcvo.
Naniesto cne organizatijf ZK so bilc
organizrme po uličncm načclu tri
organi/.acije 7.K. V krajcvni skup-
nosti pa smo organizirali šo svet ZK.
katerega si-stavljajo sckrctarji OOZK
in člani ZK. in odborov družbcno-

politienih oiganizacij pri krajuvni
skupnosti.

Vloiono d d o v skrbnc. vsc-
stransko pripravc za spomladanskc
volitvc sc jc obrcstovalo. Zbori vo-
livccv so bili zolo dobro obiskani,
volitvc so bile odlično opravljene in
izvoljcni vsi kandidati, ki skupaj tvo-
rijo 17. člansko dclfgacijo. Za prcd-
scdnika so si i/.brali dolgolotncs;a
dnižbinopolitičncga delavca Anto-
na Urbiča, za nanKslnika pa Stancta
Bic/.ovarja. Dclcgati so se uspcšno
vključili v dclo skupščinc in šc po-
scbcj vclja njiliovo prizadcvanjo iz-
prajcviinju ilologatskcga Nistcma v
sami krajevni skupnosti.

Po izvolitvi ddcp^iic KS sc jc
konstituiral ludi zbor dclogatov KS.
ki ga si-stavlja 21 uličnih dfltgatov,
6 dolcuatov iz TOZU in 7 dclcgatov
iz ustaiiov na podroCju krajevno
skupnosti. Za piuds?<lnika so izvolili

Antona Korošca, za namcstnika pa
1 raiica Muhiča. Na zboru dolcgatov
jc hil i/.voljen tudi novi 17. člajis.ki
svet krajcvne skupnosti; za prcd-
scdnika so izvolili I ranca Bavca, za
namcstnico pa Braiiko Jadok.

Pri svctn krajevnc skupnosti so
bilo že prvi scji izvoljene vsc komi-
sije, prodvidcno po novem statutu
tcr svct potrošnikov. Komisijazaiz-
gradnjo ccntraincga ogrcvanja; tu so
sc pokazaie tnožnosti z napeljavo
toplovoda za potitbc Štcpanjikcga
nasclja. S tcm jc bilo zaključeno
konstituiranjc novoizvoljenih orga-
nov v KS in začclo sc jc plodno delo
na vseli področjih.

Ob vsem tem delu so jc začelo po-
javljati potreba po sprcmcmbi rešo-
vanja stanovaijskih problemov. Sta-
novanjska o[j;aiiizai;ija v Ljubljani jc
bila zgolj komuiialno podjetje, ki jc
prcdvsem skrlx'lo za pobiranjc sta-
natin, manj pa za druga percča v])ra-
šaiija stanovalcev. Pri tcm sta bili
zclo omcjcni dcjavnost in vloga
hišnih svotov. Zalo so potrcbo narc-
kovale ustanovitev stanovanjskc
intoresnc .skupnosti. Novi zakon v
občini je povmil liišnim svctom nck-
daiijo vlogo. Tako so biii astvarjcni
pogoji za boljšc dclo tudi na tcm
področju.

Drugi dcl naiog v krajcvni skup-
nosti so spct prcdstavljalc splošne

vt>litvo. Takrat, je bila še večja ča-
soviia stiska in lc s požrtvovalnim
dolom ckipc iz prvji volitev in s
pomočjo družbcnopolitičnih otgani-
zjcij nam jc uspclo opraviti cclotni
predkaiididacijski in kandidacijski
postopek vsobinsko iti časovno
tako, kot smo želeli. Istočasno smo
sprcjcli tudi dopolnjeni statut KS.
Vse to nam jc uspclo opraviti v tako
kratkem času predvsem zato, ker
smo se že za prve volitve dobro or-
ganizirali, po volitvah pa svoje delo-
vanje aktivno dopolnjevali, kot so
nakazovale potrebe.

Volitvc delegatovzasplošno dele-
gacijo SIS so bilc 8. dccembra. Iz-
voljcni so bili vsi kandidati. Na prvi
seji jo 18. članska delegacija izvotila
za predsednika F-erda Majdiča, za
namcstnico pa Nino Butarx

S tem je bila zaključena plodna
družbcnopolitična aktivnost v lctu
1974. Sedaj ima krajevna skupnost
Kodoljevo polcg krajevnih odborov
in dcužbcnopolitičnih otgaiiizacij še
75 dclcgatov v dveh delegacijah in v
/.boru dclcgatov KS.

Viclošnjcm lctu stoji pred nami
najoga. da v lanskem lctu organizi-
rani oryani in dclcpacije čimbolj za-
živijo po načclih novc astave in de-
lcgatskcga sistcma tako, da bo intc-
rcs občana pnšol čimbolj do izraza.
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